

**Utskrift fra møtebok**

Møtedato:	Torsdag 8.3.2017 kl. 19.30 Vollan	Antall sider i denne utskrift:	2
-----------	-----------------------------------	--------------------------------	---

Innkalles: Stein Grue, Ivar Næverdøl, Henning Brevad, Trond Livden, Geir Atle Bobakk. Sekretær: Kristin L Austvik

**Tilstede på møtet**

Møtende medlemmer:	Stein Grue, Ivar Næverdøl, Henning Brevad, Trond Livden, Geir Atle Bobakk.
Fraværende medlemmer:	
Møtende varamedlemmer:	
Referent:	Kristin L Austvik

**Behandlede saker**

Sak.nr.år	Sak 1.17 – 4.17
-----------	-----------------

**Underskrifter:**

*Vi bekrefter med våre underskrifter at møtebokens blader er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet.*

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

## Utskrift fra møtebok

<b>Sak 1/2017</b>	<b>Årsmelding 2016</b>
Vedlegg:	Utkast til årsmelding for Kvikne Utmarksråd 2016
Styreleders innstilling:	Gås igjennom og godkjennes.
Vedtak:	Vedtas som forelagt.
<b>Sak 2/2017</b>	<b>Regnskap 2016 og budsjett 2017</b>
Vedlegg:	Regnskap 2016 med balanse og budsjett 2017 for Kvikne Utmarksråd
Styreleders innstilling:	Gås igjennom og godkjennes.
Vedtak:	Budsjettet vedtas med ei mindre justering. Regnskapet tas til orientering.
<b>Sak 3/2017</b>	<b>Underskrift møtereferater og kjørebøker 2016</b>
Saksframlegg:	Alle referatene ligger her: <a href="http://www.kvikneutmarksrad.no/?page_id=486">http://www.kvikneutmarksrad.no/?page_id=486</a>
Styreleders innstilling:	Gås igjennom og underskrives.
Vedtak:	Møtereferatene godkjennes og underskrives.
<b>Sak 4/2017</b>	<b>Eventuelt/orienteringer</b>
	Ørretfiskefestivalen har henvendt seg til Kvikne Utmarksråd og lurer på om vi kan være med på å bidra til gjennomføringa av denne i framtida på et eller annet vis. Saken ble diskutert under møtet, men tas videre til undergruppa for fiske som skal ha et møte med det første.